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Přítomni: 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Jan Štěpnička, Aleš Kerner, Lukáš Jelínek,, Ondřej 

Knapp, Přemysl Jiřík, Ladislav Šorčík 

 

Alexandr Špalek, Ladislav Čermák (za MěÚ) 

 

 

Člen RM: nikdo 

Příští jednání: 6. 2. 2020 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 9. 1. 2020. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Smart City 
Komise prodiskutovala stav prací na analýze Smart City a doporučuje na analýzu navázat 

tvorbou koncepce. Jan Štěpnička navrhl, aby byl zástupce řešitele analýzy pozván na jednání 

komise, optimálně za přítomnosti místostarostů. Komise s tím souhlasí. 

2. Optická síť T-Mobile 
Komise předem obdržela e-mailový souhrn komunikace s firmou T-Mobile, která hodlá 

budovat optickou síť ve městě. Komise se k záměrům již v minulosti obsáhle vyjádřila a její 

stanovisko trvá. Aleš Kerner doporučil oslovit komisi pro rozvoj města a strategické plánování, 

nejlépe uspořádat společné jednání aspoň části členů obou komisí; komise s tím souhlasí. 

Ondřej Knapp navrhl inspirovat se ve městech, kde se už podobná věc řešila, např. v Náchodě 

(členové komise obdrželi e-mailem odkaz na směrnici, která tam byla pro tyto účely schválena: 

http://mestonachod.cz/urad/sprava-majetku/Smernice-postupy-v-pripade-zadosti-o-zasah-do-

pozemku-stavby.pdf). 

3. Systém pro zadávání podnětů 
Ladislav Šorčík: Z Univerzity Pardubice zatím nemám informace, budu urgovat. Lukáš Jelínek: 

Je potřeba to urychleně dát do pohybu, už víc než rok město žádný systém nemá a spolek 

Otevřená města čeká na podklady, aby mohl spustit projekt vývoje. Komise se bude věci 

věnovat na svém příštím jednání. 

4. Generel dopravy 
Lukáš Jelínek informoval o průběhu posledního setkání na téma generelu dopravy, kde se řešila 

především hromadná doprava, cyklodoprava a výsledek zohlednění připomínek podaných 

zástupci komisí a osadních výborů. Předfinální verze k veřejnému připomínkování (termín do 

15.1.) je vyvěšena na webu města, chybí tam však textová část. Veřejné projednání proběhne 

20.1. 

 

5. Odměňování komisí 
Všichni přítomní členové komise prohlásili, že se předem vzdávají odměn, které by souvisely s 

výkonem funkce v komisi. 

 

http://mestonachod.cz/urad/sprava-majetku/Smernice-postupy-v-pripade-zadosti-o-zasah-do-pozemku-stavby.pdf
http://mestonachod.cz/urad/sprava-majetku/Smernice-postupy-v-pripade-zadosti-o-zasah-do-pozemku-stavby.pdf


 

 

6. Různé 
Termín příští schůze komise je předběžně 6.2.2020 od 18:30, optimálně již se zástupcem 

řešitelů analýzy Smart City. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 75/20 k zápisu z jednání Komise pro informační technologie 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 9. 1. 2020. 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


